
Osmdesátiletý geobotanik a praktický botanik Václav Větvička prohlašuje:

„Jestliže se uprostřed civilizované Evropy na relativně malé ploše přestaneme    

o přírodu starat a v těchto podmínkách ji nenabídneme pomocnou ruku a 

budeme věřit tomu, že se tam vyvine nový prales, tak navrhuji začít u sebe.  

Třeba tak, že přestaneme chodit k lékaři, pečovat o sebe a pak není vyloučeno, 

že tak, jako se možná vyvine nový prales, se mezi námi vyvine i nový pračlověk. 
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